

## 《单词百科:innumerable是什么意思?innumerable怎么发音?innumerable的解释和用法》

英语单词innumerable是什么意思?innumerable怎么读?innumerable怎么发音?简答网为您整理了innumerable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



### innumerable怎么读

innumerable的读音:[ ɪ 'nju : m ə r ə bl ]

### innumerable的意思

1、adj.无数的, 数不清的;指不胜数;不可胜数;无可胜数;

### innumerable的近义词

1、**countless** adj.无数的, 多得数不清的;恒河沙数;指不胜数;数不胜数;

2、 **numberless** adj.无数的， 无号码的；

### innumerable的双语例句

1、 More than 150 design awards and innumerable technological innovations attest to this status.

超过150项设计大奖和无数的技术创新就是最好的证明.

2、 He tempered the barbaric ferocity of his masters and saved innumerable cities and of art from destruction.

他缓和了主人们野蛮的残暴行为,拯救了无数城市,使艺术品免遭毁灭.

3、 The apparent simplicity of this concept conceals innumerable snags.

这种表面很简单的概念却隐藏着无数的暗礁.

4、 The Art of Memory is basically a system to comprehend the Universe in its innumerable aspects.

记忆之术就其基本面来说,是认识浩瀚宇宙的一套工具.

5、 Innumerable subservient heroes were appealed to compete for it.

无数拜倒石榴的英雄都为了它被吸引来竞争.

6、 Innumerable fine cadres have come to the fore from among the masses.

群众中涌现无数优秀的干部.

7、 He read widely, and wrote innumerable reviews and articles.

他涉猎甚广,书评和论文也洋洋可观.

8、 Burnt down the virgin forest to destroy the innumerable lives as well as their habitat.

烧毁原始森林毁坏了无数生灵以及它们的栖息地.

9、 In the endless flow of absolute truth there are innumerable relative truths.

在绝对真理的长河中有无数相对真理.

10、This golden goose was in fact fed by the flesh and blood of innumerable Chinese coolies.

这棵摇钱树是用数不清的中华劳工的血肉浇灌出来的。

11、The innumerable stars in the sky are too far from us.

天上无数的星星离我们太远了。

12、The political approval is formed by the innumerable potent parallelograms.

政治认同是一个由无数个力的平行四边形所建构而成的。

13、That must be the story of innumerable couples pattern of life it offers a homely grace.

那一定是无数夫妻的故事,它提供的生活有种家的关怀。

14、Parker's brilliant improvisations, noted for their power and beauty, soon earned the admiration of innumerable musicians.

帕克富有才华的即兴创作以力量与美著称,赢得了无数音乐家的赏识。

15、That attitude has resulted in innumerable doctrinal errors that beset American churches.

这种心态导致了无数教义上的错误,搅扰着美国的教会。

16、Big banks are bureaucracies in which the decisions are not the innumerable shareholders but by managers.

大银行沦为官僚机构,决策权不在无数的股东身上,而是由管理层控制着。

17、Since the Doha round was launched in November 2001, it has sailed past innumerable deadlines.

自从2001年11月份的多哈谈判以来, 四国谈判已经穿越了无数的死亡线。

18、Innumerable books have been written on the subject.

已经有无数书籍写过这个主题。

以上是简答网为您整理的innumerable怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

查看更多关于innumerable的用法、innumerable的释义、innumerable的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/innumerable>

